
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 12.03
Tid: 16:15
Sted: MA23
Tilstede:
Forfall:

Saksnr. Sak Ansvarlig
0 Runde rundt tastaturet Alle

Leder:Møte med revystyret. I tillegg arbeid med planck-uken og rapportering av brukte velferdsmidler. Svart på diverse
mails, kontaktet rapido vedrørende kjøleskap og ordnet forms for evaluering av SKE.

Nestleder: Snakket med kontaktperson fra Kvik klubbhus rundt hva som trengs fra vår side rundt 17.mai frokost. Sett på nye
kjøleskap

Faddersjef/sekretær: Har ikke fått gjort så mye siden sist, mega episk travel helg på andre fronter. Kommer sterkere tilbake
denne uken da fadderkom-intervjuer skal holdes!

Økonomiansvarlig:

BN-sjef:

Arrsjef: Siden sist har det vært Max party, som gikk veldig bra! Nå jobbes det med å ferdigstille alt til auksjonskveld, og å
begynne å se på lokaler til immball!

Komsjef:

1 Godkjenning av dagsorden Alle
2 Ris og ros Alle

3 Orienteringssaker Alle
15 minutters workshop på slutten av møtet Liva
Liva orienterer om workshop på slutten av møtet.

To-do fra forrige uke Liva
Gjennomgang av styrets gjøremål fra sist møte.

Ny kalender LS Ingrid
Linje Samarbeidet skal få ny kalender. Her vil linjeleder-kalenderen og kalenderen for bedriftskontaktene slås
sammen til en kalender for å få en bedre oversikt.

Slack (profilbilde og thread) Liva
Liva orienterer om bruk av Slack for det nye styret.

Recap fra møtet med revystyret Liva
Eget referat blir lagt ut på nettsiden.

Nablakopp Synnøve
Den nye Nablakoppen er levert! Salget starter onsdag 13. mars.



4 Saker Alle
Fast styremøte tidspunkt Liva
Det nye styrets styremøte tidspunkt blir torsdager 10-12

Nye kontortider Simen
Nye kontortider blir 11-12 både mandag og fredag

Rydding av lager samtidig som vårrengjøring? Liva
Det nye styret skal rydde lageret og gjennomføre vårrengjøring 19. mars. Arkiveringstilbud fra NTNU vil bli
betraktet samtidig.

Prikker Liva
Utsatt

Innlegg på facebook Elise/Liva
Diskuterte hvordan vi skal håndtere den store informasjonsflyten i Nabla. Dette skal diskuteres videre på
UGLE-møtet for å få innspill fra gruppelederne. Elise lager et forslag til faste Facebook-tider for de ulike
undergruppene.

UGLE-møte Hedda/Liva
Diskuterte hvilke saker som burde tas opp på UGLE-møtet. Det som vil bli gjennomgått er: informasjon fra
Postkom, orientering om lageret, vaskeliste, gruppeleder-kalenderen, Nablabanken, bruk av Slack og
diskusjonssaker. Det blir også sosialt for gruppelederne etter møtet.

eSKE Synnøve
eSKE den 13. mars.

Kino i fadderperioden Emilie
Diskusjon om det blir feil å ha et arrangement der ikke alle fadderbarn vil få mulighet til å delta. Konkluderte med
at det går fint, og at det vil være andre alternativer for de fadderbarna som ikke drar på kino.

x. Eventuelt Alle
Bruke hoopla til billettsalg Emilie
Skal undersøkes videre. Hvis de tar store gebyr vil denne tjenesten ikke være aktuell for Nabla.

Støttehjulet Elise
Styret har fått tilbud om workshop med Støttehjulet. Dette vil styret benytte seg av dersom de finner tid.

xx Workshop ! 17:45 ! Alle
CGP Alle
Ikke relevant

xxx Fremover Alle
Vårrengjøring tirsdag 19. mars klokken 16 Liva

xxxx Kritikk av møtet Alle


